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GroenLinks vindt met het college dat het Duurzaamheidscentrum op een veel 
efficiëntere manier ingericht en vormgegeven zou kunnen worden. Nog dit jaar 
verwachten wij een businessplan waar wordt aangegeven hoe verder wordt gegaan 
met het Duurzaamheidscentrum, het IP-Dubo en het Energie(k)loket, zoals ook wordt 
aangekondigd in het Uitvoeringsprogramma 'Groningen geeft energie'. 
 
Openbare Bibliotheek 
In 2009 is door onze raad gekozen voor de Openbare Bibliotheek als locatie voor het 
Duurzaamheidscentrum. De bibliotheek beschikt over de faciliteiten die de 
voorlichtende en informerende rol van het centrum zouden kunnen ondersteunen, zo 
benadrukten destijds ook de betrokken partijen. Er was een gegarandeerde 
bezoekersstroom, de locatie was snel beschikbaar en relatief goedkoop. We 
constateren nu dat burgers en bedrijven moeite hebben het Duurzaamheidscentrum te 
vinden. Het komt onvoldoende uit de verf. 
 
Toekomst 
GroenLinks is voorstander van het realiseren van het Duurzaamheidscentrum in het 
Groninger Forum, dat in 2017 de deuren opent. Tot die tijd biedt een nieuw initiatief 
op het Ebbingekwartier volgens onze fractie een mogelijkheid voor het verder 
uitbouwen van het Duurzaamheidscentrum. 
Stichting Theater Van De Smaak wil op het Ebbingekwartier met het gebouw Het 
Gasfornuis 'heden en toekomst aan elkaar koppelen'. Het Gasfornuis telt vier 
containerlagen en verwijst naar de Gasfabriek die tot de jaren zestig op het 
Ebbingekwartier heeft gestaan. Er komt een winkel met verkoop van streekproducten, 
uitzicht op actuele opgravingen, een expositieruimte, klimwand, terras en uitkijktoren. 
Ook zouden er gesprekken worden gevoerd over samengaan in Het Gasfornuis met 
andere organisaties op het gebied van energie. 
 
Het Gasfornuis is goed bereikbaar, onder meer vanwege de ligging aan het fietspad 
tussen de Vrydemalaan en het Boterdiep dat over het Open Lab Ebbinge loopt. Hier 
passeren dagelijks zo'n 5 tot 10 duizend fietsers. 
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Bovenstaande brengt de GroenLinks-fractie tot de volgende vragen: 
 
1. Is het college bekend met Het Gasfornuis? 
2. Is het college het met GroenLinks eens dat Het Gasfornuis een geschikte locatie 

zou kunnen bieden aanzijn voor het Duurzaamheidscentrum? 
3. Hoe wordt Het Gasfornuis georganiseerd en gefinancierd? Biedt dit kansen voor 

het Duurzaamheidscentrum? 
4. Is het college bereid om met Stichting Theater Van De Smaak (en eventuele 

andere betrokkenen) te onderzoeken wat de mogelijkheden zijn voor het 
Duurzaamheidscentrum in Het Gasfornuis? 

 
 
 


